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Ledamöter: 

Joseph Zamani (S) ordförande  

Torbjörn Ebérus (M) vice ordförande  

Lisa Carlbom (MP)  

Anki Johansson (S)  

Camilla Bergman (L) 

 

Övriga:  

Ulrica Aleite   arbetsmarknadsförvaltning  

Anna Fernström  FoC Farsta  

Heléne Litzén  rektor Magelungsskolan 

Patrik Karlsson  kulturförvaltningen  

Marre Mayr (V) ordförande Farsta stadsdelsnämnd 

Leif Söderström (SD) ledamot Farsta stadsdelsnämnd  

 

 

Tjänstepersoner 

Therése Grahn  Avdelningschef  
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Ingalill Gustavsson Avdelningschef  

Charlotte Sundvall  Stabschef (sekreterare) 
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Trygghetsberedningens sammanträde den 

13 maj 2025 

 

§1 Inledning  

Ordförande öppnade mötet och beskrev syftet med 

trygghetsberedningen och bakgrunden till detta möte.  

§2 Uppföljning Farsta stadsdelsförvaltning  

Avdelningscheferna för förskola, stadsutveckling och individ- och 

familjeomsorg redogjorde för hur trygghetsberedningens 

överenskommelse arbetats in i nämndens verksamhetsplan för 2025 

och status för planerade insatser. Presentationen i sin helhet bifogas 

till protokollet.  

§3 Uppföljning övriga aktörer  

FoC Farsta redogjorde för hur arbetet i trygghetsberedningen 

bidragit till mer och bättre samverkan mellan föreningen och staden. 

Rektorn på Magelugnsskolan instämde i detta och redogjorde bland 

annat för en stärkt samverkan med kulturförvaltningen kopplat till 

bland annat fritidsklubben och kulturskolans verksamheter. Rektor 

redovisade också för att de inom kort kommer göra en riktad insats 

till alla elevers vårdnadshavare gällande elevernas användande av 

telefoner.  

Arbetsmarknadsförvaltningen informerade om sitt uppsökande 

arbete gentemot hemmasittare samt att de har ett behov av att bli 

mer synliga kring sitt arbete och vad de kan erbjuda de som 

behöver. Förhoppningen är att trygghetsberedningen och den 

samverkan som det har skapat ska kunna hjälpa till i det avseendet.  

§ Nästa möte  

Ordförande konstaterade att det inte föreligger något behov av möte 

på reservtiden den 27 maj 2025.  

§ Sammanträdet avslutades  

Ordförande tackade för allas medverkan och avslutade mötet  

Bilagor 

1. PPT Farsta stadsdelsförvaltning  
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